
AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY BIOMEDICÍNSKÉHO INŽENÝRSTVÍ 
 
 
 

 

Zápis ze 136. Zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 19. 6. 2025 od 16 hodin 

v místnosti B-636 v budově Kokos v Kladně  

 

Přítomni: prof. Ing. David Vrba, Ph.D.; doc. Ing. Petr Písařík, Ph.D.; doc. Ing. Jan Mužík, Ph.D.; 

Mgr. Martina Dingová Šliková, Ph.D.; Ing. Jan Kauler, Ph.D., Oliver Václav Pichert 

Omluveni: Ing. Jan Kašpar; Jesika Nicola Holasová; Andrea Šilhábelová. 

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA; Ing. Jaroslav Pluhař, CSc.; doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 136. zasedání AS FBMI 

2. Schválení Rozpočtu FBMI na rok 2025 

3. Schválení Výroční zprávy o činnosti FBMI za rok 2024  

4. Různé 

a. Výroční zprávy o hospodaření za rok 2024 

 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty. 

1. Schválení programu 136. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání. 

Usnesení 136-1: AS FBMI schválil program 136. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem:6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

2. Schválení rozpočtu FBMI na rok 2025 

„J. Pluhař představil návrh rozpočtu. Byly zmíněny nárůsty a propady v jednotlivých rozpočtových 

kategoriích. Pan děkan následně informoval o rozpočtech ostatních fakult. V kategorii K byl 

zaznamenán nárůst o 25 %, přičemž je potřeba tento nárůst podrobněji rozklíčovat. Proběhla diskuze 

o stipendijním fondu a o finanční situaci KIT.“ 
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Usnesení 136-2: AS FBMI schválil Rozpočet FBMI na rok 2025. 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Schválení Výroční zprávy o činnosti FBMI za rok 2024  
Proděkan Hozman představil materiál a změny oproti předchozím rokům.  

Bylo vyzdviženo: 

- Nárůst komercializace (vznikly dvě spin-off společnosti a jeden start-up).  

- Třetí roli fakulty, která je realizována mimo jiné prostřednictvím společných pracovišť s ÚVN 

a s Fakultní nemocnicí Bulovka.  

- Pozitivní ohlasy od řady spolupracujících subjektů. 

 
Usnesení 136-3: AS FBMI schválil Výroční zprávu o činnosti ČVUT FBMI za rok 2024 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

4. Různé 

J. Pluhař představil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2024 a zmínil Hospodářský výsledek 
jednotlivých nákladových středisek.  
Pan děkan informoval, že všechny projekty ČVUT byly ve výzvě MPO v programu TWIST vyřazeny z 
důvodu evidence dluhu ČVUT u MPO.  

 

 

 

 

Zapsal: D. Vrba, P. Písařík      Ověřil: AS FBMI 


